
Výborovka  8.1.2004
 

místo:               Opera - bufet
termín:              8.1. v 18:00
přítomni:           Vogel, Churavý, Tesařová, Lípa, Ryšavý
                        omluvena Maarová (koncert)
 
program:         1.  Aktualizace členské základny
                        2. Zimní výcvik
                        3. Alpenverein
                        4. Stanovy
                        5. Promítání
                        6. Non stop
                        7. Plesnivec
                        8. Usnesení VH
                        9. ČSTV
 
ad1)                 Z loňských členů v termínu nezaplatil příspěvky jen Jiří Daniel – zrušeno
                        členství. Byly zesouladěny adresáře Churavého a Vogela.
 
ad2)                 Zimní výcvik (lezení ledů, laviny) proběhne pod vedením Vogela 31.1. na 
                        Vysokém vodopádu u Švýcárny. Přesun na skalpech (Vogel), nebo na běžkách 
                        (Lípa).
 
ad3)                 Informace o hromadném pojištění Alpenverein podal Churavý. První seznam 
                        19 lidí již byl odeslán, přihlásili se další 3 zájemci (Kamer, Vogel a Straková), 
                        rozšíření původního seznamu zajistí Churavý.
 
ad4)                 Rozmnožené aktualizované Stanovy podepsány Vogelem a Churavým. 
                        Zaevidování na MV zajistí Vogel.
 
ad5)                 Promítání diáků a filmů proběhne 23.1. od 19:0 hod na Bouldrovce 
                        (Hluchák). Zveřejnění na web (Churavý) a na vývěsce (Maarová). Témata –
                        zimní lezení v Jeseníkách, Tatrách a skalky ve Francii.
 
ad6)                 Non stop přejezd Jeseníků se uskuteční 7.3.
 
ad7)                 Plesnivec 2004_1 čeká na doplnění informací o Pamíru (Gatěk) a Korzice 
                        (Tesařová). Předpoklad vydání – do konce ledna.
 
ad8)                 Pospíšilová a Prokop budou pozváni na Výborovou schůzi k jednání o realizaci 
                        usnesení VH (změna ručení).
 
ad9)                 Churavý zajistí získání prostředků z ČSTV na Horalem pořádané závody.
 
 
Telefonická informace od Volíkové o její rezignaci na funkci hospodáře a členství 
v předsednictvu z důvodu nedostatku času. Účast v předsednictvu byla nabídnuta Maarové 
(další v pořadí na kandidátním seznamu z VH).


